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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szalay-Bobrovniczky Kristóf, honvédelmi miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi volt a menü a repülőn külügyminiszter úr 
egyiptomi útján, hogy az személyenként 102 ezer forintjába került az adófizetőknek?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Az  Átlátszónak  adott  külügyminisztériumi  válasz
(https://kimittud.hu/request/21813/response/30902/attach/4/T%20j%20koztat%20s.pdf?
post_redirect=1) szerint 5,5 millió volt a külügyminiszter úr kairói útján a fedélzeti ellátás költsége
és az internetezésük csaknem 7 millió forintba került.  Különösen visszás, hogy amikor a kormány
hibájából szinte mindenki rosszabbul él és elviselhetetlen  terhet ró az emberekre a napi megélhetés.
Eközben az ezért felelős kabinet tagjai külön repülőgépekkel repkednek és dőzsölnek. A delegáció
tagjaira leosztva ugyanis fejenként 102 ezer forintra jött ki csak az étkezésük és a hozzá felszolgált
italok költsége. Ez az összeg több, mint egy közmunkás havi nettó bére, de a még a minimálbérből
élőknek háromheti nettó fizetése.

A napokban a külügyi  tárca  közölte,  fogalmuk sincs,  mi volt  a  menü ezen a  repülőúton,  erről
legfeljebb a Magyar Honvédségnek lehet információja. A Külgazdasági és Külügyminisztérium arra
sem tudott  választ  adni,  mi  alapján  választották  ki  Szijjártó  Péter  miniszter  úr  küldöttségének
üzletember tagjait, illetve ők mekkora összeggel járultak hozzá az utazás költségeihez.

Egészen pontosan Magyar Levente, a Külgazdasági és Külügyminisztérium parlamenti államtitkára
a korábbi, K/3952. számon benyújtott írásbeli választ igénylő kérdésemre az alábbi választ adta: „A
külügyminiszter a Magyar Honvédség repülőgépein utazik külföldre. A repülőgépek üzemeltetési
kérdései tekintetében a KKM nem rendelkezik hatáskörrel.” 

Éppen ezért kérdezném a miniszter úrtól:



• Pontosan milyen menüt szolgáltak fel a fedélzeten?
• Milyen italt lehetett ezekhez választani?
• Összesen mennyi alkoholos ital fogyott fajtánként?
• Ki szállította a cateringet?
• Mely cég volt a fedélzeti internet szolgáltatója?
• Milyen eljárás keretében választották ki? 
• Mekkora személyzet állt a repülőn a delegáció rendelkezésére?
• Ön rendelkezik-e információval arról, hogy mi alapján választották ki Szijjártó Péter 

miniszter úr küldöttségének üzletember tagjait? 
• Ha igen, kérem, ossza meg velem ezeket az információkat!
• Ha nem, kérem, arra szíveskedjen választ adni, hogy mely kormánytag rendelkezhet 

információval erről a kérdésről, hiszen valahogyan csak odakerült a gépre közel 50 
üzletember!

• Mekkora összeggel járultak hozzá Szijjártó Péter miniszter úr küldöttségéhez tartozó 
üzletemberek az utazás költségeihez?

Mielőbbi válaszát várva,

Tisztelettel: 

Komjáthi Imre országgyűlési képviselő, az MSZP társelnöke
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